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Zápis ze schůze Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee 
 

Termín:  středa 4.4.2018, od 20:00 hodin 

Místo:   Velká klubová místnost („Zasedačka“ v Menze Podolí) kolejního klubu Pod-O-Lee,  

   Na Lysině 772/12, 147 00 PRAHA 4 – Podolí 

Zapisuje: Michaela Javanská 

Přítomni:  Ondřej Gróf   P (HP) 

   Jiří Pospíšilík   SN (HP) 

   Michal Buchovecký  zSS (HP) 

   Jaroslav Krejza   SG (HP) 

  Michaela Reicheltová  SP (HP) 

  Tomáš Vybíral  zKS 

  Jozef Beneš   SBA (HP) 

  Václav Stránský  SBD (HP) 

  Vojtěch Vastl   SBE (HP) 

  Michaela Javanská  SBF (HP) 

  Jan Picka   TvB (HP za SH) 

  Tomáš Chadim  grafik 

  David Kovanda  host 

Omluveni: Lukáš Kasič   SS 

  Vít Hořeňovský  SH 

  Jakub Hrneček  zSBC 
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P zahajuje ve 20:20 schůzi Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee. Chce na začátek schválit program. 

20:22 Příchod TvB s hlasovacím právem od SH. Počet lidí s hlasovacím právem: 8. 

Usnesení č.1 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2018 v 18:30. 

» (∑: 8; +: 8; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 

Kolečko 

Předseda 

P se omlouvá za pozdní svolání schůze, informuje o výroční zprávě (má už v podstatě vše, až na výroční 
správu od SS a data jako počet členů, počet platících členů apod. za uplynulý rok). Dále informuje, že 
Eichlerovi se líbil plán sociálek v gymu, ale víc poví SG, až přijde. 

Pod-O-Lab 

Rozjíždí se projekt kvadrokoptéra. Zájemci o projekt mají schůzky 1-2x v týdnu, aby si něco nacvičili na 
Mezi Bloky. Opravila se 3D tiskárna. SN ji zkoušel 14 dní v kuse. 3D tiskárna jede skoro nonstop. David 
K. se zamýšlí nad ekonomickou činností na 3D tisk (servis a materiál). Bylo potřeba koupit novou desku 
(adhezní folie). Žádost o FSP na kvadrokoptéru (SP se zmínila prezidentovi SU, který je v komisi pro 
přidělování FSP). 

Blok A 

SBA informuje o plánovaném mytí oken na bloku. 

Parlament 

Delegát informuje, že SH vyvýjí snahu o dovolání předsedkyně klubu Buben. SUnie bude 20.5.2018 slavit 
20 let od založení v zasedačce CIIRC. Dále se řešila politická situace. 

20:35 Příchod Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

Jak bude slavit KPOD 20 let? Oslava 20 let po létě, až bude po všech větších akcích (MB apod.), přibližně 
měsíc po Akci Prvák, až budou lidi zabydlení. Nápady posílat SP. Jeden z návrhů byl ples v menze, ale to 
asi ne. 

20:37 Příchod Jaroslav Krejza. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Projekty 

Československá párty – všechno platí Madona a dá nějaké vouchery (pomocníkům) a nějaké odměny do 
soutěží. 

Pod-O-Day – je v řešení, SP chce udělat událost na facebooku. Chce počkat na grafika, jak změní logo, 
aby se mohly objednat propagační předměty a odměny na soutěže. Domluva s SU, aby se objednávalo 
současně. Návrh, jestli neobjednávat na Pod-O-Day z danielsonu, protože jsou levní.  

Kolejní skupinka 

ZSKS informuje o problému s pozdním odpovídáním na mail. Gril paní Makulová nechce půjčovat až do 
Pod-O-Day. Diskuze o době půjčování grilu – výsledek: měl by se dát moct půjčit už teď, jen ne o 
zkouškovém. 

Blok F a blok C 

SBF informuje o nedostatku toaletního papíru na blocích F a C. Občasný výskyt bezdomovců, řešený 
bezpečnostní službou. SN informuje, že na bloku F smrdí výtahy, protože uklízečky tam nechávají pytle 
s odpadky, mokré hadry a další nevoňavé věci. Zajímalo by ho, jak často mění vodu na vytírání. 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Systémy 

Nic. 

Blok E 

SBE a SP informují o špatném úklidu. Stáli by o výměnu závěsů ve sprchách. SBA informuje, že na bloku 
A dostává moc toaletního papíru a chce je rozprodávat na jiné bloky. 

Síť 

SN informuje o objednávce na switche. Na bloku D proběhne někdy příští až přespříští týden schůzka 
s firmou ohledně konfigurace, firma to potom někdy nakonfiguruje a může se svítit. Pokud bude fungovat 
rozmístění na bloku D, obdobně se potom natahá na bloku A. 

20:51 Odchod Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

20:52 Příchod Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Diskuze SN a SBA ohledně WiFi. WiFi připojení na bloku B je špatné v rozích chodby. Padl dotaz, jak 
bude fungovat detekce NAT. SN Informuje, že detekce NAT je ve fázi rozpracování. Jeho zástupce se 
odstěhoval, takže je na všechnu práci sám. Možná má nového zájemce, který by se o NAT detekci postará. 
Pokud si SN najde čas, tak to udělá sám, ale bude léto, takže o tom pochybuje.  

Pod-O-Gym 

Gym čeká na nový zámek, SG se zítra připomene opraváři, aby to bylo co nejdřív. SG informuje o 
stížnostech na úklid. Stížnosti přicházejí hlavně od holek, ale podle něj je tam teď uklizeno mnohem líp, 
než bývalo. I tak ale přitlačí na úklid. Eichler je nakloněný plánu rekonstrukce sociálních zařízení, ale záleží 
na řediteli SÚZu. Čekáme na jeho vyjádření, kdy bude mát čas na schůzku. Až o tom Eichler bude mluvit 
s ředitelem SÚZu, tak návrh doporučí a podpoří. Je to cca 14 dní, co se posílala řediteli SÚZu žádost o 
schůzku. SN navrhuje poslat další email, abychom se připomněli. SG slíbil na příští schůzi prezentaci 
ohledně vizí Gymu do budoucnosti.  

Blok D 

SBD informuje, že všechno visí a je připravený, jen se čeká na PoE switch. 

 

Grafická identita klubu Pod-O-Lee 

Problém s prezentací, grafik nemá VGA. Diskuze o koupi přechodky. Při projevu P u voleb bylo zmíněno 
nové logo KPOD. Byly udělány nálepky na dveře s novým logem, aby se vidělo, co na to řeknou ostatní. 
Oficiální představení loga na dnešní schůzi. Postupně se předělávají dokumenty apod. s novým logem. 
Až bude většina dokumentů připravena, tak si nové logo schválíme a řekneme SU. SP namítá, že by měl 
být postup opačný – nejprve si logo schválit a teprve potom předělávat dokumenty. Nastává diskuze 
ohledně toho, kdo má VGA a může ukázat návrh loga na projektoru. Zvedá se SBA. Loga zaslaná do 
konference a promítnutá na projektor. Grafik vysvětluje, co logo symbolizuje a popisuje jednotlivé návrhy 
(základní logo, zkrácené logo, logo na výšku). Návrh, aby trestanec v budoucnu vydrhnul staré logo před 
menzou.  

Diskuze ohledně loga. Budeme informovat i lidi mimo představenstvo s vysvětlením a popisem, jaký jsme 
dostali od grafika my, ale až potom, co nové logo schválí představenstvo. SN by zajímalo, jestli by k logu 
šlo dodělat šablony na různé druhy komunikace, například podpis v mailu, dokument pro objednávky 
apod., grafik říká, že to jde, ale nejprve je potřeba logo schválit. Dále se navrhuje přidat alternativní fond, 
který je všudypřítomný, aby se logo zobrazovalo vždy správně. Grafik navrhuje dát to do calibri, protože 
to mají všichni nainstalované jako základní. 

Návrh udělat univerzální plakát na menší akce (filmový klub apod.). Byl by to v podstatě „formulář“, kde 
se mění jen informace, ohledně dané akce a třeba barva. Mělo by se jednat o něco podobného jako mají 
MB rámečky.  
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Představení loga je navrženo na květen a spojit ho s výročím 20 let Pod-O-Lee. SP se tento návrh líbí. 

K Pod-O-Day a MB se budou reklamní předměty objednávat teď a nestihne se do té doby zapracovat nové 
logo. 

21:31 Předseda odchází. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

21:32 Předseda přichází. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Diskuze ohledně čerpání rozpočtu PR a objednávání předmětů. SP říká, že pokud jsme schopni logo 
schválit za týden spolu s rozpočtem, tak je možné mít objednávku s novým logem. 

Další řešení loga na příští schůzi. 

21:42 Tomáš Chadim odchází. 

Schválení zápisů ze schůzí  

Usnesení č. 2 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 12.12.2017 zaslaného 
do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 2.1.2018 ve 23:21. 

» (∑: 10; +: 7; -: 0; ±: 3; Usnesení bylo přijato.) 

Usnesení č. 3 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 20.2.2018 zaslaného 
do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 22.2.2018 ve 14:06. 

» (∑: 10; +: 7; -: 0; ±: 3; Usnesení bylo přijato.) 
 

Ekonomická činnost 

Pod-O-Day 

Oproti loňské ekonomické činnosti je navíc kuřecí maso. SP se prala u Maso Koubek, za kolik prodávají 
naložené kuřecí maso. (14 Kč/kg). SP informuje, že kuřecí maso koupí spolu s klobásami, Maso Koubek 
nám neúčtuje dopravu. Jinak je EČ stejná jako vloni – malinovka, pivo, klobásy.  

21:25 Odchod Tomáš Vybíral.  

Diskuze ohledně ceny masa a vybírání peněz na akci. Následuje diskuze ohledně vypouštění požázní 
nádrže (bazénku). SG navrhuje, aby se bazének vyčistil a napustil až po MB, aby vydržel delší dobu čistý. 
SP oponuje, ale dodává, že letos se musí dávat do bazénku chemie hned od začátku a pravidelně ne jako 
vloni.  

Usnesení č. 4 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s tím, že se bude zaobírat dokumentem EČ Pod-O-
Day 2018, zaslaným do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4,2018 v 22:04.  

» (∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato.) 
 

Usnesení č. 5 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje EČ Pod-O-Day 2018, zaslanou do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 3.4.2018 v 22:04.  

» (∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Mezi Bloky 

Ceník – došlo ke změně hodnoty žetonu, kvůli komunikaci s RedBullem a Jägermeistrem, aby se lépe 
počítalo. Nově se bude prodávat cider za 4 žetony, protože je dražší než pivo. Malinovka bude za 3 žetony. 
Žeton má letos hodnotu 10 Kč. Prodej jägermeistru v řešení s Ego čajbar, protože jägermeister nemá 
licenci na prodávání alkoholu na festivalech (nebo něco podobného). Prodávat se bude také tričko za 100 
Kč (vloni se jich prodalo 5). Nově se bude tetovat henou, protože fotokoutku (Akrodesign) se MB nevyplácí 
a chtěli 10.000Kč jen za postavení stánku, cože není splnitelné. Přemýšlí se o půjčení polaroidu a 
prodávání fotek za 3 žetony/fotka. Návrh zajištění občerstvení společně s Rockovým Slunovratem. 
Zaplatili bychom nákup a zisk z prodeje si nechali. Catering by nám zajistil grily a věci na gril plus někoho 
k obsluze. Stejně ale budou potřeba dobrovolníci, aby bylo na stánku dost lidí. Teprve v jednání, více 
informací nám dá Vít Hořeňovský příště. Je potřeba letos pohlídat VIP. Návrh na vytvoření grilu pro 
pomocníky, aby toho tolik neprojedli, jako každý rok. Je plán přesunout VIP na terasu menzy, ale to je 
potřeba dořešit s hl. organizátorem.  

Usnesení č. 6 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s tím, že se bude zaobírat dokumentem EČ Mezi 
Bloky 2018, zaslaným do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2018 v 18:07.  

» (∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato.) 
 

Usnesení č. 7 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje EČ Mezi Bloky 2018, zaslanou do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4.4.2018 v 18:07 

» (∑: 10; +: 6; -: 1; ±: 3; Usnesení bylo přijato.) 
 

 

Odvolávání členů představenstva 

Blok B 

Správce bloku B již nebydlí na kolejích Podolí. Neplnil své povinnosti jak měl a sám prohlásil, že odstoupil 
už před 8 měsíci. Na schůze od začátku chodí jeho zástupce. 

Usnesení č. 8 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee k dnešnímu dni odvolává Martina Hulína ID 5422 z pozice 
správce bloku B z důvodů odstěhování se z kolejí.  

» (∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
Předseda kolejního klubu Pod-O-Lee pověřuje Jana Picku ID 7108 dočasným správcem bloku B. 
 

GDPR a přeregistrace 

GDPR přichází v platnost za měsíc a 3 týdny a my nemáme rozpracovaná opatření ani podepsané aktuální 
smlouvy o mlčenlivosti. Nové registrační formuláře jsou podobné těm současným. Navrhuje se udělat 
kompletí přeregistraci všech aktivních členů, protože chybí spousta údajů. Veškeré dokumenty, co 
budeme uchovávat, se budou posílat na Strahov sekretářce. Otázka: Strašit, že ty, co se nepřeregistrují, 
25.5.2018 kompletně smažeme z hydry a tím pádem přijdou i o platby? Diskuze ohledně nového 
registrování. Výsledek: registrační stanoviště v zasedačce. Dořeší se na příští schůzi s Lukášem Kasičem. 

23:24 Odchod Michaela Reicheltová. Počet osob s hlasovacím právem: 9. 

23:25 Příchod Michaela Reicheltová. Počet osob s hlasovacím právem: 10. 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Předrozpočet 

Pod-O-Gym 

SG obhajuje jednotlivé položky. 

Rekonstrukce v rozsahu 350-400 tisíc Kč, našetřeno 70 tisíc Kč. 

Rezerva, kdyby někdo něco rozbil. 

Kompletní rekonstrukce nohárny. SG navrhuje kompletně rozebrat všechny stroje a po dokončení prací 
na jejich rekonstrukci je opět nanosit zpět. SG také navrhuje, že když už budou stroje pryč a místnost bude 
prázdná, tak vyměnit podlahu, dát tam drť jako je v lifterně, stojí cca 500 Kč na m2, opravit stěny a 
vymalovat. Tím by byla místnost kompletně hotová. 

Věci, co navrhoval Lukáš Kasič. Ratanová hůl – je to hůl na cvičení bojových umění, lepší než násada od 
koštěte. Panák je velká investice, SG tvrdí, že pokud mu něco z rozpočtu neschválit, tak právě tohoto 
panáha. Zabere cca m2. SG neví, jak moc bude využíván. Polštář – nákup podle SG vyjde cenově 
nastejno, jako kdybychom ho vyráběli. Využití např. na fitboxu. Je to trochu jiné, než normální boxovací 
pytle. 

Pokud se nebude realizovat rekonstrukce, tak je tam připravená rezerva na ni. Částka v rezervě je taková, 
aby se mohlo rekonstruovat rovnou, kdyby se schválila. 

Další věci jsou dlouhodobé investice, které, pokud se nekoupí teď, tak se potáhnou do dalšího rozpočtu. 
Rozsah 30-60 tisíc Kč.  

Skierg – na minulý rozpočet byla zadána malá částka, za kterou se nedal pořídit, takže teď navýšili cenu. 
Položka v minulém rozpočtu se nečerpala. 

23:39 Odchází Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

Činky – pokračování v sérii. 

Rekonstrukce vstupní místnosti – výměna smradlavého koberce za lino. Tabule nad gauč na informace 
nejen z fitka, ale obecně z klubu. Když už by se dělala rekonstrukce podlahy, navrhuje SG rovnou 
vymalovat a aktualizovat polepy (co se nesmí/smí). 

23:41 Příchod Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Komentáře – pokud bychom měli platit celou rekonstrukci sociálního zařízení, tak se to tento semestr dělat 
nebude. P věří, že to celé nebude finančně na nás. Jde se do řešení 50:50, ale doufáme alespoň 
v odpuštění nájmu. Na nohárnu musí gym spořit, protože 440 tisíc Kč jen tak nedáme.  

23:57 Odchází Jozef Beneš. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

Správce projektů 

Mezi Bloky – rozebereme příště s hl. organizátorem. 

0:00 Příchod Jozef Beneš. Počet lidí s hlasovacím právem: 10. 

Pod-O-Day – necháme na příští schůzi, kdy bude víc času. 

0:00 Odchod Vojtěch Vastl. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

DDR 

Platíme nájem a nevyužíváme. Návrh udělat fotomístnost, bílé plátno, zelené plátno, půjčovat kolejní 
foťák. SG nesouhlasí. Koupit lepší projektor buďto do DDR nebo do zasedačky. 

Lab 

Nájem je daný. Plán Chytrá kolej – projekt zkoumající kvalitu vody z bazénku, senzory po koleji, které nám 
budu říkat, jak to tu běží. Vzít nějakou místnost a postupně ji vybavovat tak, aby se odtamtud ovládal chod 
kolejí (světla, funkčnost praček, kolik v noci projde lidí po chodbě apod.) 
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Provoz – 3D tisk, chod a rozvoj 

Kvadroptéra – pokračování a další rozvoj, nyní je koupený pouze základ. 

Školení – práce s 3D tiskárnou, cena 400/hod až pro 10 lidí. Návrh – zaplatit to na 5 hodin 

0:45 Odchod Michaela Reicheltová. Počet lidí s hlasovacím právem: 8. 

0:47 Příchod Michaela Reicheltová. Počet lidí s hlasovacím právem: 9. 

0:53 Odchod Michaela Reicheltová a Michal Buchovecký. Počet lidí s hlasovacím právem: 7. 

0:55 Předseda končí schůzi Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee. 

 


